
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 1. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 465
Vil ministeren forklare årsagen til forskellene i rådighedsbeløb for kontant-
hjælpsmodtagere i svar på BEU alm. del - spørgsmål 118, sammenholdt med
Beskæftigelsesministeriets faktaark om "Rådighedsbeløb for forskellige fami-
lietyper – i dag og med et nyt kontanthjælpsloft" af november 2015.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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